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§ 4  

Nämndens frågor till förvaltningen 

 

Ledamoten Jackie Nylander ställde fråga till förvaltningen om 

verksamheten Ryssviken med anledning av den uppmärksammade 

mediegranskningen av verksamheten.   

 

Avdelningscheferna Gunilla Ekstrand och Jenny Swärd svarar att 

förvaltningen instämmer i kritiken mot Ryssviken men menar också 

att det ofta är så att personerna själva kan ha valt att bo där eller att 

alla andra bättre möjligheter till boende har uttömts innan staden 

köper plats på Ryssviken. Vid Ryssviken är det tillåtet att ta med 

sitt husdjur vilket kan vara ytterligare ett skäl. 

 

 Nämnden tackar för svar. 

 

  

 

 

 

 


